
Notulen 13-11-2023 
 
Aanwezig: Chris, Erik, Guido 
Genodigde: Ida, Astrid van Huis, Chantal Houbein 
Notulist: Guido 
 
Mededelingen: Marijke, Jaap en Roderick afwezig. Iedereen stelt zich nog even voor i.v.m. de 
afvaardiging van de OR. 
 
Agenda vaststellen: Agenda is vastgesteld 
 
Welkom opening: Welkom eenieder. 

Concept - notulen 18 september 2023: Geen op- of aanmerkingen. Chris maakt de notulen 
anoniem, zodat de notulen op de site geplaatst kunnen worden. 

Jaarstukken Ouderraad en vaststellen Ouderbijdrage: 

Iets minder ouderbijdrage binnengekomen. Eigen vermogen in augustus was hoger dan dat 
het nu is. Groepsbudgetten zijn redelijk opgemaakt (nog steeds niet alles, maar wel 
verbeterd ten opzichte van het jaar daarvoor). 

Voorstel: ouderbijdrage moet nu 22,50 euro worden i.p.v. 20 euro. Er wordt gekeken naar 
het gebruik van een betaallink of QR-code om de bijdrage te betalen (maakt het eenvoudiger 
te betalen). Iedereen is het eens met de verhoging. 

OR stemt met Ida af wanneer dit bericht naar ouders gaat (moet even op een moment 
wanneer er weinig berichten geplaatst worden). 

Update IKC Máxima (directeur): 

RI&E: Ida heeft overleg gehad met PCBO, directeur heeft het gevoel dat er nu doorgepakt 
wordt. Apparaatjes geplaatst om de luchtvochtigheid te meten. Dit om er achter te komen of 
dit klachten kan veroorzaken bij leerkrachten. Verder is er over de staat van het gebouw 
gepraat. Het blijft een semipermanent gebouw. In december/januari is er een gesprek met 
de gemeente om meer duidelijkheid te krijgen. Alle investeringen die er gedaan worden, 
worden gedaan om het gebouw semipermanent te houden. Directeur stuurt foto’s door 
naar PCBO Faciliteir zodat deze zaken direct opgepakt kunnen worden. Ook wil directeur dat 
er klaslokalen geschilderd worden etc., ook dit zal in fases gedaan moet worden. Het nieuwe 
meubilair is goed ontvangen en zit goed etc. Ook gaat er gekeken worden naar het meubilair 
van leerkrachten etc. (bureaus/laptophouders etc.). 

Onderwijs: Mooi gestart dit jaar. Tijdens studiedagen goed bezig geweest om de 
professionaliteit binnen het team te blijven ontwikkelen. Nemen tijd om de basis stevig neer 
te zetten zodat we daarop verder kunnen bouwen. 

Schooljaarplan: is bijna af. Deze week wordt het concept met leerkrachten gedeeld, daarna 
met de MR. 



IKC Gids: is ook in ontwikkeling 

Schoolplan: kan directeur en maart/april schrijven. Dit i.v.m. met het bovenschools nieuw te 
schrijven koersplan. 

Directeur wil tot slot benoemen dat de verbinding binnen het team en OR in goede 
ontwikkeling zijn. De samenwerking verloopt goed. 

Voorzitter vraagt hoe het zit met de personele bezetting: blijft lastig; veel invalkracht nodig 
de afgelopen tijd. Zelfs met een flexibele schil, gelukkig nu nog op te lossen; proberen het zo 
mogelijk binnen het team op te lossen. Dit lukt niet altijd. 

Jaarverslag MR 2022 – 2023: 

MR-lid: mist hier en daar een streepje op de á. Verder goedgekeurd. Voorzitter kan hem op 
de website zetten. 

Rondvraag en sluiting: 

Geen vragen. 

 


